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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Helybe n

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szól ó
2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdés t
kívánok benyújtani a téma szerint hatáskörrel rendelkez ő

Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszterhe z

„Miért emelkedett közel a másfélszeresére a KKM központi igazgatás létszáma egy
kormányzati ciklus alatt? ”

címmel .

A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2014-es volt az els ő év, amikor az Ön által vezetett minisztérium új feladatkörökkel, ú j
struktúrában kezdte el m űködését. A 2014. költségvetés végrehajtásáról szóló törvény
fejezeti kötetében fellelhető adatok szerint az előző ciklus első évében a KKM központ i
igazgatás létszáma 798 fő, a külképviseleti igazgatásé 1 .253 fő volt. Ezek a
létszámadatok a 2019 . évi költségvetés tervezetében a központi igazgatás tekintetébe n
1.126 fő , a külképviseleti igazgatás tekintetében 1.309 fő .

A központi igazgatás létszámának ilyen mérték ű növekedésre nem magyarázat az előző
ciklusban meghozott kormánydöntések sem, mert a Balassi Intézetet leszámítv a
(amelynek személyi állománya nem került át teljes létszámban a KKM-be), a felügyelt é s
irányított költségvetési szervek és gazdasági társaságok száma sem csökkent.

Kérdezem ezért Miniszter Urat, milyen okai vannak annak, hogy a KKM központ i
igazgatás létszáma a 2014 . évi 798 főről 2019-re 1 .126 főre növekedne?

Budapest, 2018 . június „ 21-

Demeter Márta
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